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Tisztelt Elnök Asszony!

„Rendben vannak-e az EKF előkészületek Pécsett?" címmel a Házszabály 91 . S-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt egy évben számos aggódó, az önkormányzat halogatásiról, megalapozatlan, a
szakemberek javaslatait figyelmen kívül hagyó döntéseiről, majd a döntések folyamatos
változtatásairól lehetett olvasni a magyar sajtóban .
Ugyanakkor megjelentek optimista nyilatkozatok is, főként az önkormányzati vezetők, esetenként
a minisztérium részéről. Sajnos azonban tény, hogy bár Pécs egy évvel ezelőtt megkapta a
lehetőséget, hogy Magyarországot képviselje az Európa Kulturális Fővárosai között, de azóta
szinte nem történt semmi előre lépés . Viszont lemondott a pályázat írója, szellemi atyja tanácsadói
szerepéről, mert a nem látja biztosítottnak, hogy a pályázat megvalósul . Nem kerültek kiírásra a
nagyberuházások tervpályázatai, nincs meg a program irányítási struktúrája, nem döntött az
önkormányzat az art direktor pályázat pályázói közül, nincs egészséges párbeszéd a civil
szerveződések, szakértői csapatok és az önkormányzat között .

Kérdezem Miniszter urat :

A miniszteri biztos tevékenysége mennyiben segítette a pécsi EKF projekt előkészületeit?

Nem gondolja-e Miniszter úr, hogy a pécsi EKF projekt előkészítésével kapcsolatos halogatás,
döntésképtelenség, bizonytalanság ma már a projekt sikerét fenyegeti?

Tisztelettel várom válaszait!

Írásbeli kérdés

Budapest, 2006 . december 4.
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